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 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

2/2017. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2017. január 20-ai rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, Polgármesteri tárgyaló  

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Hartyáni László, Hermann Istvánné, Przygoczki Ferenc, Gyuga 

Mihály, Torma Lajos bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Illeg Pál bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 8 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontját.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

15/2017. (I.20.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2017. január 20-ai rendkívüli ülésén a következő napirendi pontot tárgyalja: 

1. Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetés tervezete  

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

 

1.       NAPIRENDI PONT:  Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetés tervezete                                                                                  

  

Sólyom Jöran elnök elmondta, elkészült a tábla, amit az előző bizottsági ülésen kértek. A narancssárga, 

valamint terrakotta színnel jelzett sorokra már az önkormányzatnak kötelezettségvállalása van, ha ezeket a 

sorokat összeadják, ezek bruttó 417 994 E Ft-ot képviselnek. Az összes többi értékkel ellátott sor a tavalyi 

évi, melyeknek összege bruttó 155 380 E Ft. Ezek együttes összege 573 374 E Ft, 300 M Ft mínusz marad. 

155 385 E Ft-tal tudnak hozzájárulni a költségvetéshez, ha minden feketével írt sort kihúznak. Ez egy 

javaslat, első körben a feketével írt számokat végig kéne nézni, azt határozzák meg, hogy az összes bent lévő 

sorból mik azok, amire bármilyen módon lehetőséget látnak 2017-ben foglalkozni. Ezeket a sorokat kéne 

megjelölni, ehhez rendelnének fontossági sorrendet.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, az látszik a költségvetésben, hogy próbálják a bevételi oldalt újra 

számolni. 

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy a tavalyi TAO-ból minden összeg bejött-e. 
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, a tavalyi TAO-ból 70 M Ft áthúzódó van, van egy kis 

pénzmaradvány 300 M Ft nagyságrendben, de így is hiány van, muszáj döntést hozni.  

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, a táblázatban azokat jelöljék meg, amit a bizottság javasolni fog, hogy 

azokkal mindenképpen foglalkozzon az önkormányzat. 

 

A továbbiakban a bizottság megtárgyalta a táblázatot, felállította az abban szereplő beruházások prioritását. 

A táblában narancssárgával jelzett beruházásokra már elkötelezettség van, a pirossal jelzett beruházásokat 

szeretné a bizottság a jövőben tervezni. A megjegyzés oszlopban lévő számok (3; 2; 1;) jelzik a beruházások 

fontossági sorrendjét, a 3-al jelzett a legfontosabb. Az ezt tartalmazó táblázat a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi. 

   

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 9 óra 41 perckor bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


